
KS Kolodvor
Javna razprava - V veliki dvorani KS Kolodvor je bila 8. junija prva razprava

o prostorskih ureditvenih pogojih in o prometnem režimu v občini Ljubljana
Center.

• • *

Prišel je samo predsednik - KK ZRVS Kolodvor je organiziral v torek, 26.
maja za svoje člane prikaz treh kratkometražnih filmov s področja novosti v
oboroženih silah SFRJ. Od 69 članov se je prikaza udeležil le predsednik. Še
bolji žalostno pa je, da se to ne dogaja le ob pnkazih filmov.

• • *

Kdo bodo bodoči nosilci funkcij v KS - Na seji OK ZK Kolodvor dne 28. maja
so obravnavali poročilo sekretarja o udeležbi na sejah in o pla&evanju člana-
rine. Glavni poudarek pa je bil na dolžnosti članov pri evidentiranju kandidatov
za funkcije v KS.

Letna konferenca druitva upokojencev - Velika dvorana KS Kolodvor je
bila 19. maja nabito polna, saj so se zbrali upokojenci KS Kolodvor na svoji
redni letni konferenci. Poročilo o konferneci bomo objavili v naslednji številki.

• * •
Težave HS - Na Miklošičevi 17 so imeli 27. maja zbor stanovalcev. Nalog z

dnevnega reda niso mogli sprejeti zaradi premajhne udeležbe, saj niso bili
sklepčni. Zato so zaprosili DPO v KS, da jim pomagajo pri ponovnem skhcu
zbora stanovalcev.

• • #

Neurejeno okolje - V KS Kolodvor opažajo. da krajani in tudi delovne
organizacije premalo skrbijo za okolje. Tako so neurejena in prazna marsika-
tera korita za rože, katerih glavni namen je polepšati ne pa kaziti okolje. Zato
pozivajo krajane in delovne organizacije, da poskrbijo za korita. Prav tako pa bi
za okolje lahko poskrbeli uporabniki pravcatega smetišča, ki je nastalo za
Pražakovo 1 in bi si nabavili dovolj velike konteinerje za smeri
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